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Frida Mattsson

Från:
Skickat: den 28 januari 2022 18:35
Till: Administration SD08 INFO
Ämne: Medborgarförslag

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Hej! 

Jag vill föreslå att Kristinebergs IP får längdspår på samma sätt som Stadion.  

Mvh 


